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Spørgsmål nr. S 1396 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Beskæftigelsesministeren 

Dato: 8. juni 2020 

Stillet af: Nils Sjøberg (RV)  

Kan ministeren, i lyset af at Danmark ifølge flere økonomiske eksperter har 

brug for at få sat gang i hjulene og omsætningen igen, oplyse, hvor langt 

regeringen er med sine overvejelser om beslutning om udbetaling af 

indefrosne feriepenge, og kan ministeren oplyse, om ministeren på noget 

tidspunkt vil arbejde for udbetaling af indefrosne feriepenge?  

(Spm. nr. S 1396). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nils.Sjoeberg@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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